

公告

尤聯電器製品有限公司、永都國際有限公司及  
Alpha Tool. Com. HK Limited

應尤聯電器製品有限公司、永都國際有限公司及 Alpha Tool. Com. HK Limited 董事會之要求，以上各公司在此公告：於 2017 年 10 月 18 日本公司之股東大會會議議決通過免去尤漢耀先生離任為以上各公司的董事職位並即時生效。

香港：2017 年 12 月 4 日

承董事會命  
尤聯電器製品有限公司、永都國際有限公司及  
Alpha Tool. Com. HK Limited  
主席尤漢令

業務轉讓通告

根據業務轉讓（債權人保障）條例（香港法例第 49 章）第 4 及第 5 條

茲通告：詹祿莎持有香港身份證 P148067(0)，通訊地址為香港九龍尖沙咀柯士甸道西 1 號擎天半島 T5 座 60 樓 A 室（「出讓人」），以訊達科技公司（Cosmic Technology Computer Company）之名稱在香港九龍深水埗欽州街 78 號永聯大廈 8 樓 F 室從事電腦及週邊產品零售業務（「業務」），已經同意將業務以及業務之若干其他資產，包括所有應付賬項、應收賬項、業務記錄以及有關出讓人為其中一方涉及到業務經營的合約按照業務轉讓協議（「協議」）轉讓予 Cosmic Technology (H.K.) Limited（前稱 快得運輸有限公司 Fast King Transportation Limited），其為一家根據香港法律註冊成立的有限公司，註冊地址位於香港中環永和街 25 號俊和商業中心 14 樓「（承讓人）」。

業務轉讓日為 2017 年 1 月 16 日（或出讓人與承讓人相互同意之較後日期），這須待協議的條款和條件獲達成及協議未根據其條款被解除，方可作實。

承讓人擬在香港九龍深水埗欽州街 78 號永聯大廈 8 樓 F 室以 Cosmic Technology (H.K.) Limited 之名稱經營業務。

茲又通告：於本通告刊登四(4)個月後，承讓人對出讓人因經營業務時所欠下的債項及產生的義務之責任(如有)按照業務轉讓(債權人保障)條例(香港法例第49章)將告終止，除非債權人於上述四(4)個月期限屆滿前就該出讓人責任提出訴訟。

日期：2017年12月15日

詹祿莎  
香港九龍尖沙咀  
柯士甸道西1號  
擎天半島  
T5座60樓A室  
出讓人

Cosmic Technology (H.K.) Limited  
香港九龍深水埗  
欽州街78號  
永聯大廈8樓F室  
承讓人

#### NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

Pursuant to Sections 4 and 5 of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance (Cap 49 of the Laws of Hong Kong)

NOTICE IS HEREBY GIVEN that Chim Luk Sho, holder of Hong Kong Identity Card No. P148067(0) whose address is at Flat A, 60/F, Block T5, Sorrento, 1 Austin Road West, Tsim Sha Tsui, Kowloon Hong Kong (the "Transferor"), carrying on the business of retail of computer equipment and accessories in Hong Kong under the name of Cosmic Technology Computer Company (訊達科技公司) at Flat F, 8/F, Wing Luen Mansion, 78 Yen Chow Street, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong (the "Business"), has agreed to transfer in accordance with the business transfer agreement, the Business and certain other assets thereof, including all accounts payables, accounts receivables, business records and contracts to which the Transferor is a party that are related to the conduct of the Business (the "Agreement") to Cosmic Technology (H.K.) Limited, (formerly known as Fast King Transportation Limited 快得運輸有限公司), a company incorporated under the law of Hong Kong with limited liability, whose registered

address is 14/F, Chun Wo Commercial Centre, 25 Wing Wo Street, Central, Hong Kong (the "Transferee").

Subject to satisfaction of the terms and conditions of the Agreement and to the Agreement not being rescinded in accordance with its terms, completion of the transfer of the Business has taken place on 16 January 2017.

The Transferee intends to carry on the Business at Flat F, 8/F, Wing Luen Mansion, 78 Yen Chow Street, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong, under the name of Cosmic Technology (H.K.) Limited.

Notice is also hereby given that at the expiration of four (4) months after the date of the last publication of this Notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the provisions of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance (Cap 49 of the Laws of Hong Kong) unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 15th day of December 2017.

Chim Luk Sho  
Flat A, 60/F, Block T5,  
Sorrento, 1 Austin Road West,  
Tsim Sha Tsui,  
Kowloon, Hong Kong  
*The Transferor*

Cosmic Technology (H.K.) Limited  
Flat F, 8/F, Wing Luen Mansion,  
78 Yen Chow Street,  
Sham Shui Po,  
Kowloon, Hong Kong.  
*The Transferee*

#### RETIREMENT NOTICE

Our partner Mr. FONG PING WAH (方炳華) will retire from the partnership and will remain as a senior consultant of our firm with effect from 1 December 2017.

Dated the 30th day of November 2017

Yu, Chan & Yeung Solicitors

### 合夥人變動通知

根據第38章《合夥人條例》第38條

現告知楊元建(YEUNG YUEN KIN)自2017年12月1日起,不再出任方氏律師事務所合夥人一職。方氏律師事務所為一間香港律師事務所,其地址為香港中環夏愨道12號美國銀行中心34樓05室。

日期:2017年12月1日

方氏律師事務所

### NOTICE OF CHANGE OF PARTNER

In Pursuance of Section 38 of the Partnership Ordinance, Chapter 38 of the Laws of Hong Kong.

NOTICE is hereby given that Yeung Yuen Kin (楊元建) ceased to be a partner of FONGS, a solicitors firm in Hong Kong, of Unit 05, 34/F., Bank of America Tower, 12 Harcourt Road, Central, Hong Kong, as from 1 December 2017.

Dated the 1st day of December 2017

FONGS

### 業務轉讓通告

依據香港法例第49章《業務轉讓(債權人保障)條例》第4條及第5條

謹此公告: Closure Systems International (Hong Kong) Limited(註冊辦事處地址為 Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong)(「出讓人」)同意將其以 Closure Systems International (Hong Kong) Limited 名義於及自 Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong(「該地點」)經營的銷售及經銷塑膠蓋子與封口裝置(包括相關機械及部件之銷售及服務活動)之業務(「該業務」)及其與該業務相關的某些資產及責任出售及轉讓予 Pact Group Holdings (Hong Kong)

Limited(註冊辦事處地址為香港中環夏愨道10號和記大廈1401室)(「承讓人」)。

該轉讓預期將於或大約於2017年2月1日,或出讓人及承讓人同意的其他日期(「轉讓日期」)起生效。自轉讓日期起,承讓人有意於該地點(或承讓人決定的其他地點)以 Pact Group Holdings (Hong Kong) Limited 及/或承讓人用以經營該業務而可能使用的其他名字之名義繼承出讓人經營該業務。

茲此通告:除非在本通告作出最後一次刊登後的一個月內有人提起法律程序,否則在該一個月屆滿時,承讓人即憑藉《業務轉讓(債權人保障)條例》終止負有法律責任(如有)承擔出讓人(直至但不包括轉讓日期)經營該業務時所欠下的所有債項和所產生的所有義務。

日期:2017年12月15日

Closure Systems International  
(Hong Kong) Limited  
出讓人

Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311  
Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong

Pact Group Holdings (Hong Kong) Limited  
承讓人

香港中環夏愨道10號和記大廈1401室

### NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of sections 4 and 5 of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of Hong Kong)

Notice is hereby given that Closure Systems International (Hong Kong) Limited, whose registered office is at Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong (the "Transferor"), has agreed to sell and transfer to Pact Group Holdings (Hong Kong) Limited, whose registered office is at 1401 Hutchison House, 10 Harcourt Road, Hong Kong SAR (the "Transferee") its business of sales and distribution of plastic caps and closures (including associated machinery and parts sales and service activities) (the "Business") operated under the name of Closure Systems International (Hong Kong) Limited as carried

on in or from Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong (the “Premises”) and certain assets and liabilities thereof in relation to the Business.

The transfer is expected to become effective on or about 1 February 2018 or such other date as the Transferor and Transferee may otherwise agree (the “Transfer Date”). With effect from the Transfer Date, the Transferee intends to carry on the Business in succession to the Transferor at the Premises or such other addresses as the Transferee may decide under the name of Pact Group Holdings (Hong Kong) Limited and/or such other name(s) as may be used by the Transferee under which to conduct the Business.

Notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor up to but excluding the Transfer Date shall cease by virtue of the Transfer of Businesses (Protection of Creditors) Ordinance unless legal proceedings in respect of such debts and obligations are instituted prior to such expiration.

Dated the 15th day of December 2017.

Closure Systems International  
(Hong Kong) Limited  
*Transferor*

Room 2902, 29th Floor, Windsor House, 311  
Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong

Pact Group Holdings (Hong Kong) Limited  
*Transferee*

1401 Hutchison House, 10 Harcourt Road,  
Hong Kong SAR